



## **PAOLO REVELLI-BEAUMONT APPOINTED DEPUTY GENERAL MANAGER OF NHINDUSTRIES**

Aix en Provence, 17 January 2005

Paolo Revelli-Beaumont, aged 54, has been appointed Deputy General Manager of NHIndustries since the 3<sup>rd</sup> of January 2005.

Formerly Commercial Director of the ATR Company in Toulouse, he replaced Domenico Vaccari who moved to new job on the NH90 Programme in AgustaWestland.

NHIndustries, owned by Agusta, Eurocopter, and Stork Fokker, is the prime contractor for Design and Development, Industrialisation, Production and Logistic Support of the NH90 helicopter in all variants. The NH90 order backlog figures today 345 firm orders and 86 units in option.

*Paolo Revelli-Beaumont, 54 ans, a été nommé Directeur Général Adjoint de la société NHIndustries à compter du 1er Janvier 2005.*

*Arrivant de la société ATR basée à Toulouse où il exerçait les fonctions de Directeur Commercial, il succède à Domenico Vaccari désormais appelé à d'autres fonctions dans le Programme NH90 chez AgustaWestland.*

*NHIndustries, partenariat industriel formé des sociétés Agusta, Eurocopter et Stork Fokker, est la société responsable de la conception, du développement, de l'industrialisation, de la production et du soutien logistique de l'hélicoptère NH90, toutes variantes confondues. Le carnet de commande du NH90 s'élève aujourd'hui à 345 commandes signées et 86 unités en option.*

---

*For further information, please contact:*

*Mr. Alain Gauthier*

*NHIndustries Commercial Director*

*Tel.: +33 (0) 4 42 95 97 02*

*Fax: +33 (0)4 42 95 97 49.*

*[www.nhindustries.com](http://www.nhindustries.com)*

